
2015Z23990

Vragen van het lid Dikkers (PvdA) aan de staatssecretaris van Economische Zaken en de 
minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de ingrediënten die aan wijn worden 
toegevoegd (Ingezonden 9 december 2015)

1
Bent u bekend met de uitzending van de Keuringsdienst van Waarde over wijn van 3 
december 2015? 1)
 
2
Klopt de uitspraak dat 95% van de wijnen niet natuurlijk is?
 
3
Wat is de argumentatie om op alcohol bevattende dranken niet verplicht alle ingrediënten te 
benoemen, maar slechts de ingrediënten waarvoor mensen allergisch zijn?
 
4
Deelt u de mening dat consumenten bewuste voedingskeuzes moeten kunnen maken en 
hiervoor moeten kunnen weten welke ingrediënten in producten zitten? Deelt u de mening dat 
dit dus ook voor wijn en andere alcoholische dranken zou moeten gelden?
 
5
Kunt u een overzicht geven van de (Europese) regelgeving waarin geregeld wordt dat op wijn 
niet de volledige ingrediëntenlijst hoeft te staan?
 
6
Zijn er nog andere voedingsproducten waarop een uitzondering van toepassing is, zodat niet 
alle ingrediënten op de ingrediëntenlijst hoeven te worden vermeld? Kunt u een overzicht van 
deze producten geven?
 
1) http://keuringsdienstvanwaarde.kro.nl/seizoenen/2015/30-142816-03-12-2015


